
DELEGACIJA KS AJDOVŠČINA O MESTNI RESOLUCIJI

Prometni nered
V zvezl z določlli resoluclje o varovanju okolja opo-
zarja delegacija KS Ajdovščina, da je Komunalno
podjetje LJublJana predložllo za leto 1987 zelo skrčen
program kolektlvnih komunalnlh storltev, t. J. člščenje
In spiranfe ullc in pločnikov, vzdrževanje zelenic, par-
kov, Igrišč ter vzdrževanje semaforjev in cestnega
obeleževanja. To pojasnjujejo z dejstvom, da prihod-
nje leto v okvlru mesta ne bo dovolj sredstev.

Delegati opozarjajo mestno
skupščino in iyen izvršni
svet, da je čiščenje mesta že
sedaj zelo pomarykljivo. Skr-
čenje programa pa lahko po-
meni, da bo mesto postalo ze-
lo umazano, da se bomo dušili
v prahu in da bo zmanjšana
tudi varnost udeležencev v
cestnem prometu. Udeleženci
v razpravi so posvetili veliko
časa varnosti pešcev. Ugoto-
vili so, da je na prometnem
otoku Ajdovščina grozljiv
prometni nered. Pešcem gro-
zijo na sicer semaforiziranem
prehodu mopedisti in kole-
saiji, za katere je res označen
del pločnika, vendar ta rešitev
nikakor ni ustrezna. Na pre-
hodu za pešce na Gosposvet-
ski cesti, pri Župančičevi uli-
ci, je niyno potreben semafor,
predvsem zaradi številnih šo-
laijev, ki tod prečkajo cesto,
da bi pravočasno prišli k po-
uku. OŠ Prežihovega Voranca
obiskujejo namreč mladi iz
vse Ljubljane. Na tem preho-
du so bile v preteklem letu že
zelo hude prometne nesreče,

žrtve pa predvsem šolarji.
Posebno ogorčeni pa so

krajani zaradi vozil, ki parki-
rajo vsepovsod, tudi na ploč-
nikih. Vprašali so tudi, kdo je
dovolil, da ima RSNZ na Ki-
dričevi ulici toliko rezervira-
nih parkirnih mest. V podalj-
šku te ulice ima rezervirana
parkirna mesta tudi Gospo-
darska zbornica Slovenije. Na
parkirnih mestih namreč par-
kirajo delavci obeh institucij,
ne pa službena vozila, za nad-
zor pa skrbita ponavadi kar
dva miličnika, medtem ko ni
na prometnem otoku na Aj-
dovščini nikogar.

Delegati so še zahtevali, naj
se pospešijo dela na Wolfovi
cesti, saj nastaja zaradi pro-
metnega režima pravi infarkt
v središču mesta. Nepojmlji-
vo je tudi, zakaj je upravna
služba SO Ljubljana Center
dopustila, da je »Konjski rep«
v času rekonstrukcije Wolfo-
ve nemoteno posloval, saj je
bila na tem prostoru predvi-
dena deponija gradbenega
materiala. M. Z.


